
 

Årsmøte 28.mars kl 09:30 Nes Fjellkirke 

1. Valg av møteleder 

2. Valg av 2 til å signere protokollen 

3. Godkjenning av innkalling 

4. Årsberetning perioden 07.04.2023 – 28.04.2024 

5. Godkjenning av regnskap perioden 01.10.2022 – 

30.09.2023 

 

 

 

 

 

 



 

6. Status regnskap perioden 02.10.2023 – 28.03.2024 

 

7. Fastsettelse av arbeidsplaner og medlemskontingent som 

sendes ut des. 2024 

8. Innmeldte saker 
• Ønske fra Karin og Erik Bråthen om å ta opp sommer- og vinterløyper på 

årsmøte. Ikke noe spesifikt forslag om endring eller annet, bare at dette 

kom opp som egen sak på årsmøtet. 

• Ønske om vedtektsendring fra Olav Høva Næss 

Gjelder § 6 :  Nåværende tekst: «Ved tidlig snøfall etter 15.november skal det i helgene 

(lørdager og søndager) før det øvrige løypenettet kan kjøres ,kjøres scooterløyper på 

strekningen Grønhovd-Olfisklia, Skålsrudstølen- Fjellset (skogsbilveier) og Rundløypa på 

Myking». 

Dette foreslås endret med kun endring av datoen: etter 1.november. 

 Alternativt at man prioriterer bare Rundløypa på Myking fra denne datoen. 

 

 



 

BEGRUNNELSE: De siste årene har det vært tidlige snøfall som muliggjør å kjøre/pakke snøen 

fra primo november. Denne sesongen startet med 30-40cm snø de første dagene av 

november. 

Ved å kunne tilby skigåing fra første snøfall av en viss mengde, signaliserer man også veldig 

tydelig at vil gi et bra tilbud utover i sesongen-noe som jeg tror vil føre til at flere blir positive 

til NNF -og dermed betaler medlemskontingenten. Rundløypa på Myking er jo laget spesielt 

for å kunne starte tidlig -slik at det kanskje hadde vært best å kun konsentrere seg om den 

fra 1. november -og så fra 15.11. kunne de andre tidlig-løypene kjøres (slik som tidligere 

nevnt i § 6.) 

• Styrets innstilling: 

Vi er positive til forslaget, men veldig usikre på hvor vi skal ta pengene fra om vi 

ønsker å utvide sesongen. Det er også utfordringer til gjennomføring av dette da 

mannskapet som utfører denne kjøringen ikke har mulighet. 

 

9. Valg – se vedlegg fra valgkomite  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Årsberetning Nes Nordmark Friluftslag 07.04.2023 – 

28.03.2024 

 

Styrets sammensetning i perioden: 

Jan Ole Bakkerud   Leder    2022 - 2024  

Ragnar Bang    Sekretær    2022 - 2024  

Danica Furuseth   Styremedlem   2023 - 2025  

Kristin Dahl Rolfsen  Styremedlem   2023 - 2025  

Vakant    Styremedlem   2023 - 2025  

Gisle M. Eckhoff   Varamedlem   2021 - 2023  

Vakant     Varamedlem   2022 - 2024  

Linda F. Pharm   Valgkomite   2023 - 2025  

Odd Arild Juven   Valgkomite   2021 – 2024  

Torbjørn Eidal   Valgkomite   2022 - 2025  

Stein Eikeland   Revisor    2022 – 2024 

 

Årsmøte 2023 ble avholdt i Nes Fjellkirke med 35 frammøtte 

og 36 stemmeberettigede (35+1 fullmakt). Styret har 

gjennomført styremøter gjennom året, derav 1 med 

løyepekjørere ved oppstart av vintersesongen. Utover dette har 

det vært løpende dialog via mail/samtalegruppe/telefon. 

 



 

 

 

7.oktober gjennomførte vi et ekstraordinært årsmøte ifm 

samarbeidsavtale med Lyseren Vel og Synstevassåsen. 

Det ble gjort vedtak om et fremtidig samarbeid med begge 

velforeningene om sommer- og vinterløyper og følgelig ble det 

åpnet for at arbeidsområdet til NNF også skulle omfatte disse 

områdene. 

I etterkant viste det seg at Synstevassåsen ønsket å stå 

utenom, så vi har gjennom vinteren kun hatt en utvidelse av 

løypenettet vårt i området Lyseren. 

 

Sommerstier/Vår- og høstdugnad: 

Vi sliter med oppmøte på dugnadene våre. Her har vi stort 

forbedringspotensiale, spesielt hva gjelder somerstier. 

Oppfordrer derfor alle til å ha en kvistsaks eller liten sag i 

sekken når man går på tur. Da kan man gjennom 

sommersesongen bidra til at sommerstiene opprettholdes og 

ikke gror igjen. Terje Liveng tar seg av merkingen av 

sommerstier slik at disse er ihht DNT sine farger. 

 

Vinterløyper: 

Vi har vært heldige med gode snøforhold også i vinter. Dette 

fører igjen til flotte løyper gjennom sesongen. Vil også i år 

rette en stor takk til løypekjørerne våre og i tillegg god hjelp 

fra Andre Høva som bidro mye tidlig i sesongen på Myking. 



Det ble på forrige årsmøte vedtak på at vi skulle jobbe med 

mulig opparbeidelse av trase for å gjennomføre en tidligtrase 

med løypemaskin.  

 

 

Olav Høva Næss påtok seg ansvaret for dette. Etter å ha vært i 

kontakt med Nesbyen Kommune fant vi dette arbeidet for 

krevende da dette arbeidet vil være søknadsberettiget. Saken 

ble derfor avsluttet. 

 

Kontingent: 

Vi har i år som i fjor fått anledning til utsendelse av kontingent 

sammen med Mykingvegen. Dette samarbeidet fungerer veldig 

fint og vi retter også i år en stor takk til styret i Mykingvegen 

med Andre Høva i spissen. Vi håper på et videre samarbeid 

rundt dette siden vi ser en økning i innbetalinger av 

kontingent. 

 

Slutning: 

NNF er nok en gang gjennom et nytt år med mye positive 

opplevelser hos våre medlemmer. Dette vises gjennom mange 

flotte innlegg på Facebook der det for øvrig har vært en god 

stemning i innlegg og i kommentarfeltet. Vi håper dette 

fortsetter slik at admin på denne siden får en enkel jobb       

 

 

 

 



 

 

 

 

Fastsettelse av arbeidsplan og kontingent 2025 

Arbeidsplan: 

• Gjennomføring av rydding av sommerstier 

• Forsøke å øke oppmøte på dugnader 

• Utarbeide nye løypekart for plassering i løypekryss 

• Fortsette arbeidet med å effektivisere plassering av 

vinterløyper slik at det gjør det enkelt for 

entreprenørene. 

 

Medlemskontingent: 

• Styret anbefaler å opprettholde dagens kontingent på 

kr: 1500,- 

 

Støttespiller/Sponsorer: 

 



 

 


